
                                                              Protokół Nr 23/08

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji

odbytego w dniu 13 lutego 2008 roku

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1) członkowie Komisji wg listy obecności, 
2) Wójt Gminy Celestynów  - Stefan Traczyk, 
3) Skarbnik Urzędu Gminy Celestynów – Elżbieta Jaskulska, 
4) Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury - Hanna Pawłowska, 
5) Mieszkańcy ulicy Rękasa, 
6) i inni wg listy obecności, 
Obradom przewodniczył Piotr Rosłoniec – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Odpowiedz Wójta na wnioski Komisji w dn. 21 stycznia br.

           2. Prace nad budżetem 2008 r. - informacja Wójta na temat poprawek oraz     

              uwzględnienia wniosków złożonych do budżetu, również przez Komisje stałe

                Rady Gminy.

           3. Sprawy różne.

           4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. (protokół Nr 22/08 z   
               dnia 8 lutego 2008 r.)

Przewodniczący Komisji  wnioskował  o  zmianę porządku  obrad,  proponując  w punkcie 
pierwszym posiedzenia odczytanie i przyjęcie protokołu Nr 21/08 z posiedzenia Komisji 
odbytej 21 stycznia 2008 r.

Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie. 
Wobec powyższego porządek posiedzenia został  przyjęty jednogłośnie wraz z przyjętą 
poprawką.
Ad. pkt 1
Przewodniczący  Komisji  –  Piotr  Rosłoniec  odczytał  protokół  Nr  21/08  z  posiedzenia 
Komisji z dnia 21 stycznia 2008 roku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2
1.   Skarbnik  – Elżbieta Jaskulska przedstawiła zagadnienie sprawozdań RB. 

Wójt zobowiązał się dostarczyć członkom Komisji sprawozdania RB do 26 lutego (wtorek)
2008 r.



2.   Wójt – Stefan Traczyk omówił  sprawę remontu drogi Rękasa.
Poinformował, że zamierza zrealizować tą inwestycję dwuetapowo, zgodnie z Wieloletnim 
Planem Inwestycyjnym. W tym roku planuje przeznaczyć na remont ulicy kwotę 200. tyś 
zł., a prace zakończyć w 2009 r.   
Dyskusja z mieszkańcami, Pani Grajda zapytała dlaczego wójt nie odpowiedział na pismo 
podpisane przez kilkuset mieszkańców.
Wójt  stwierdził,  że  projekt  budżetu  jest  odpowiedzią  na  potrzeby  mieszkańców  ulicy 
Rękasa.
Przewodniczący  Komisji  –  Piotr  Rosłoniec  wnioskował  o  przedstawienie  przez  Wójta 
projektów na budowę ulicy Rękasa oraz o poinformowanie do kiedy są one aktualne.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radni poinformowali, że dokumenty te są niezbędne do podjęcia decyzji  co do dudowy 
ulicy Rękasa.

3.  Wójt – Stefan Traczyk przedstawił swoje stanowisko w sprawie remontu Zakładu Opieki 
Zdrowotnej  w  Celestynowie.  Poinformował,  że  proponuje  Dyrektorowi  ZOZ  ogłoszenie 
przetargu,  aby  ta  inwestycja  mogła  być  realizowana  w  tym  i  przyszłym  roku  pod 
zabezpieczenie budżetu Gminy. Poinformował, dodatkowo, że Dyrektor ZOZ przedstawi 
raport, w którym określi, które części budynku muszą być natychmiast remontowane, aby 
spełnić wymogi UE, a które mogą jeszcze zaczekać.

4.  Dyskusja na temat budowy przystanków.
Przewodniczący Rady – Bogdan Wójcik wnioskował o uzupełnienie części ogólnej budżetu 
o wskazanie miejscowości i ilości przystanków.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

5.  Dyskusja na temat budowy chodnika.
Radna – Zofia Zakrzewska wnioskowała o wykonanie projektu technicznego chodnika i 
umieszczenie tego w wieloletnim planie inwestycyjnym.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna – Zofia Zakrzewska omówiła pismo złożone do wójta i komisji Finansów w sprawie 
dofinansowania zakupu samochodu strażackiego dla OSP Dąbrówka.

6.  Dyskusja na temat Klubów Malucha.
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Bogdan  Wójcik  wnioskował,  aby  w  części  opisowej 
budżetu, w dziale 921 uzpełnić, że w tej pozycji  znajdują się środki na funkcjonowanie 
Klubów Malucha w Szkole w Kątach i w Szkole w Ostrowii,  ze wskazaniem konkretnej 
kwoty.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Bogdan  Wójcik  wnioskował  o  wskazanie  w  części 
opisowej  środków  na  funkcjonowanie  przedszkoli,  Klubów  Malucha  z  Fundacji 
Komańskiego. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie.



Z informacji  Pani  Dyrektor  GOK wynika,  że  Pan  Paweł  Tomala  wypowiedział  umowę 
dotyczącą liczników prądu, wobec czego GOK musiał je przejąć.
Pani Dyrektor zapytała z jakich środków ma pokrywać wydatki  na energię z przejętych 
liczników prądu.  Wyraziła  obawę,  że  zapłacenie  ze  środków GOK-u  może  skutkować 
złamaniem dyscypliny budżetowej.

Przewodniczący Komisji  –  Piotr  Rosłoniec  wnioskował  o  udzielenie  informacji  z  jakich 
środków mają być pokryte wydatki na energię, kto i na jakiej podstawie ma za to zapłacić. 
Prośba o udzielenie odpowiedzi w ciągu 7 dni.

Wniosek został przyjęty, przy 6 głosach za, 2 nieobecnych.

Pytania do Wójta:
Radny T. Floriańczyk zapytał czy pomimo uchwały Nr 29/08 odnośnie przekazania Klubów 
(świetlic  wiejskich),  Wójt  nadal  podtrzymuje  wniosek  o  odebraniu  sołectwu  placówek. 
Prośba o udzielenie odpowiedzi na piśmie w ciągu 7 dni.

Radny – Maciej Nowicki zapytał kto jest autorem pomysłu “uporządkowania” finansowego 
Kultury ?
Odpowiedź Wójta:,, budżet został przygotowany we współpracy z Panem Podogrodzkim 
(Skarbnikiem Gminy)."

Pani  Dyrektor  GOK  poinformowała,  że  złożyła  wniosek  do  budżetu  na  biblioteki  w 
wysokości  148  tyś.  Przez  pomyłkę  pracownik  księgowości  wpisał  kwotę  303  tyś.  W 
poprawionym  projekcie  budżetu  wpisano  właściwą  kwotę  148  tyś.  na  funkcjonowanie 
bibliotek.

Ad. pkt 3
1.  Przewodniczący Komisji  zapytał  Wójta,  czy poprawki  RIO do Budżetu 2008 zostały 
uwzględnione.
Wójt odpowiedział, że według jego wiedzy wszystkie poprawki zostały uwzględnione.

Przewodniczący  Komisji  –  Piotr  Rosłoniec  wniósł  o  dostarczenie  wykazu  poprawek 
uwzględniających uwagi, zarzuty RIO wyrażone w uchwale odnośnie projektu budżetu na 
rok 2008 r. w terminie 7 dni.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

2. Reprezentujący  Stowarzyszenie  Klub  Sportowy  "Bór  Regut"  Pan  Albert  Niemiec 
przedstawił  sytuację  dofinansowania  działalności  sportowej.  Poinformował,  że  z 
przeznaczonych na sport  40 000 zł  w roku 2007, klub nie otrzymały ani złotówki.  Jest 
realne  zagrożenie  dalszego  funkcjonowania  stowarzyszenia.  Poprosił  aby  w  budżecie 
2008 była dotacja celowa dla Klubu.

Wójt zaprosił Pana Prezesa "Bór Regut" na spotkanie z Panem Mecenasem w piątek.

Przewodniczący  Komisji  złożył  wniosek  o  pisemne  udokumentowanie  rozliczenia 
wydatków budżetu Gminy za 2007 rok, w dziale Kultura Fizyczna i Sport. (926) i wszystkie 
inne wydatki na Sport i Rekreację Gminy Celestynów.



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 4
1. Pani sołtys Celestynowa – Izabela Filipowicz – Zaroń przedstawiła sprawę rozbiórki 
Starej Spawalni. W ciągu jednego dnia rozebrano budynek i wywieziono gruz.

Przewodniczący Komisji  -  Piotr Rosłoniec wniósł  o udzielenie odpowiedzi  na pismie ile 
kosztowała rozbiórka, kto to zrobił,kto ma za to zapłacić.

Wniosek przyjęty 6 głosami za, 1 wstrzymującym.

2.  Dyskusja na temat powołania Pana Zaboklickiego na dyrektora Urzędu Gminy.

Przewodniczący  Komisji  –  Piotr  Rosłoniec  złożył  wniosek  o  udzielenie  odpowiedzi  na 
piśmie czy jest dokument stwierdzający powołanie (umowa o pracę) Pana Przemysława 
Zaboklickiego na Dyrektora Urzędu.

Ad. pkt 5
Protokół nr 22/08 został przyjęty jednogłośnie.

                
                                                                      Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

                                                                                           /  Piotr Rosłoniec/
  

Sporządziła 
Katarzyna Świderska


